
 
 

Mødereferat fra bestyrelsesmødet d. 26. november 2018 kl. 18.45-20.30 
Tilstede: Ulla (Børnehøjen), John (paletten), Line (Vestermarken), Amalie (Søskrænten), Krista 
(Kælkebakken), Helle (Kælkebakken), Annamarie (Dagtilbudsleder), Malene (Vestermarken), Michael 
(Snurretoppen), Rikke (Klokkeskoven), Vinni (Snurretoppen).     

Fraværende: 

Referent: 

 

1. Opfølgning fra sidste møde 
Drøftelse: 
Annamarie gennemgik referatet fra bestyrelsens konstituerende møde. 
 
Konklusion: 
Økonomiudvalg nedsættes. Ulla deltager som repræsentant fra bestyrelsen. 
 

 

2. Opfølgning på arbejdet med Forældresamskabelse og øvrige beslutninger fra det forrige bestyrelsesår. 
Drøftelse: 
Annamaria orienterede omkring bestyrelsens arbejde i bestyrelsesåret 2017/2018. 
 
Konklusion: 
Materialet vedr. bestyrelsens arbejde i 2017/2018 findes i mappen ”Dagtilbudsbestyrelsen 2017-2018” 
på Børneintra  
 

 

3. Konsekvenser af besparelserne og et overblik over den nye struktur der kommer i Børn og Unge. 
Drøftelse: 
Annamarie orienterede omkring den nye organisering af Børn og unge i Århus Kommune. 
PowerPoint i mappen ”Dagtilbudsbestyrelsen 2018-2019” på Intra. 
 
Konklusion: 
 
 

 

4. Vidensdeling fra forældreråd 
Drøftelse: 
De enkelte forældreråd er konstitueret, og har indkredset temaer, arrangementer m.m. for den 
kommende periode. 
 
Konklusion: 
 



 
 

 

5. Dialogmøde med rådmanden 21/11, er der pointer vi skal dele? 
Drøftelse: 
På baggrund af dialogmødet drøftede bestyrelsen hvordan bestyrelsesarbejdet kan opkvalificeres. 
 
Konklusion: 
På kommende dagtilbudsmøde gennemføres en proces, hvor temaer og målsætninger for det 
igangværende bestyrelsesarbejde rammesættes. 
 
 

 

6. Orientering fra udvalg – er der et bestyrelsesmedlem der vil sidde i økonomiudvalget? 
Drøftelse: 
Intet til punktet (Se. Punkt 1) 
 
 
Konklusion: 
 
 
 
 

 

7. Orientering fra Dagtilbudsleder 
Drøftelse: 
Annamarie orienterede kort omkring det forestående arbejde med de pædagogiske læreplanstemaer i 
dagtilbuddet. 
I Århus Kommune uddannes der faglige ”fyrtårne” til at styre processer i forbindelse med arbejdet med 
læreplanstemaerne.  
 
Robusthedskurserne er ved at være afsluttet i Stavtrup Dagtilbud. Robustheds-forløbet evalueres af Børn 
og unge Århus Kommune. 
 
Der er forsat en lang venteliste til vuggestuepladserne i dagtilbuddet.  
Der er plads til børnehavebørn i dagtilbuddet. 
 
Konklusion: 
Bestyrelsen bliver inddraget aktivt i arbejdet med de pædagogiske læreplanstemaer. 
 

 

 

7. Evt. 
Drøftelse: 



 
På baggrund af principper for forældremøder (se dokument i mappen ”Dagtilbudsbestyrelsen 2017-
2018” på Børneintra), spørger Annamarie bestyrelsen til anbefalinger i forhold til gruppestørrelsen for 
dialogmøderne med forældrene til børn på 4 år. 
 
Konklusion: 
Bestyrelsen anbefaler at samtalerne afholdes med 8-10 Børn pr. gruppe og opdelt i årgange. 
 
På kommende bestyrelsesmøde organiseres det fælles forældrerådsmøde, som afholdes i foråret. 
 
 
 
 

 


